

《单词百科:tvh是什么意思?tvh怎么发音?tvh的解释和用法》

英语单词tvh是什么意思?tvh怎么读?tvh怎么发音?简答网为您整理了tvh的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



tvh怎么读

tvh的读音:['ti:v'i:'et]

tvh的意思

1、[医][=total vaginal hysterectomy]全阴道子宫全切术;

tvh的双语例句

1、Methods The study retrospectively analyzed 75 cases of TVH (TVH Group) and 69 cases of LAVH (LAVH Group) from January 2004 to October 2004.All the patients were diagnosed as having benign uterine diseases, without uterine prolapse and less than 20 gestational weeks.

方法回顾分析2004年1月~2004年10月无子宫脱垂、子宫大小不超过20孕周的良性子宫疾病行TVH75例和LAVH69例临床资料。

2、[Methods] Clinical material of 54 patients who had been put LAVH was analyzed with retrospective methods and compared with clinical material of 46 cases of TVH.

方法回顾性分析了46例TVH和54例LAVH病例的临床资料。

3、Objective To compare the clinical efficacy of transvaginal hysterectomy (TVH) and laparoscopic-assisted vaginal hysterectomy (LAVH). Clinical analysis of abdominouterotomy and hysterectomy via vagina

目的对比研究经阴道非脱垂子宫切除 (transvaginal hysterectomy , TVH)、腹腔镜辅助阴式全子宫切除术 (laparoscopic-assisted vaginal hysterectomy , LAVH) 的临床效果。腹式及阴式全子宫切除术的临床对照分析

4、The shorter operation time and less average amount of blood loss were observed in TVH group than that in the LAVH and TLH/ LH groups.

TVH组平均手术时间及平均出血量均明显低于LAVH和TLH组 (P0.001) 。

5、Results TVH is better than TAH on operation-time and postoperative recovery.

结果手术时间、术后恢复情况比较 , TVH明显优于TAH。

6、Patients in the TVH group suffered less postoperative pain and flatulence than those in The TAH group and had earlier ambulation, generally getting up on the first postoperative day.

但TVH组病人术后疼痛少 , 腹部胀气少 , 一般术后第一日即能起床活动。

7、Methods The short term complications of 2 263 total abdominal hysterectomy (TAH), 1 763 subtotal abdominal hysterectomy (STAH) and 172 total vaginal hysterectomy (TVH) were compared and analyzed.

方法对2263例腹式全子宫切除 (TAH)、1673例腹式次全子宫切除术 (STAH)、172例阴式全子宫切除术 (TVH) 的近期并发症进行分析、比较。

8、Total vaginal hysterectomy (TVH) and total abdominal hysterectomy (TAH) performed from January 1978 to March 1981 were compared. Each series consisted of 100 cases with the size of uterus below 3 months' gestation.

本文对1978年1月~1981年3月子宫小于3月妊娠的病例经阴道全子宫切除术 (TVH)

和经腹全子宫切除术（TAH）各100例进行临床分析。

9、Objective: To investigate the clinical characteristics and treatment experiences of total vaginal hysterectomy (TVH) and total abdominal hysterectomy (TAH).

目的：探讨阴式子宫切除术（TVH）和腹式子宫切除术（TAH）的临床特点和治疗经验。

以上是简答网为您整理的tvh怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于tvh的用法、tvh的释义、tvh的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/tvh>

